
Van: Marcel Keijzer 
Onderwerp: Vragen forum samenleving dinsdag 1 oktober 2019

Beter voor rijswijk wil de volgende vragen stellen tijdens vragenuurtje;

 IB 19096; In het forum ga ik in het vragenuurtje de vraag stellen om de informatie 
bijeenkomsten voor de leden van de gemeenteraad uit de beslotenheid te halen en deze 
toegankelijk te maken voor overige belangstellende. Dit komt de transparantie ten 
goede.

 IB 19095; Wat is er nu op tegen om een deugdelijke afzetting van het evenementen 
terrein te plaatsen, met een gecontroleerde in en uitgang?

 U heeft de raad een half jaartje geleden geïnformeerd over een huurschuld achterstand 
bij voetbal vereniging Vredenburch en een betalingsregeling die u heeft getroffen. 
Mijn vraag is lopen ze nu een beetje in en wanneer dient het bedrag volledig te zijn 
ingelost?

Met vriendelijke groet,

Marcel Keijzer
Raadslid Beter voor Rijswijk


